

## 通过WERC Smart认证、美国WERC Smart注册类型

产品名称	通过WERC Smart认证、美国WERC Smart注册类型
公司名称	临安科达认证技术咨询服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	临安市锦城街道锦江路西广苑小区29号科技大楼 (注册地址)
联系电话	0571-61102658 13867408273

## 产品详情

Auto-Recertification Notice

自动重新认证通知

Customers trying to forward an existing registration to a new retailer, or attempting to update UPCs on an existing registration, may encounter auto-recertification.

客户试图将现有的注册转发给一个新的零售商，或者试图更新现有注册的UPC号码，他可能会遇到自动重新认证的情况。

This feature was put into WERC Smart in April 2015 originally and the purpose of this feature is to ensure the data

ismaintained and current.

此功能初于2015年4月被放入WERC Smart，加入此功能的目的是为了确保数据是被维持着的，并且是当前的数据。

When auto-recertification is prompted, customers receive a pop-up message which explains the various recertification may be happening, and at the bottom of this message was detailed information as to why the specific registration is needing to be updated. This specific information is under the “ Error Report ” heading within the pop-up.

当自动重新认证被提示，客户会收到一个弹出窗口，该窗口解释了各种各样可能会出现的重新认证的内容，在窗口底部是有关于为什么特殊注册需要被更新的详细信息。该特殊信息在弹出窗口“ 错误报告 ”标题下显示。

The pop-up for auto-recertification has been reformatted to ensure the Error Report is the first information provided to the customer. The explanation of what auto-recertification is will follow the error details.

用于自动重新认证的弹出窗口已经被重新格式化，以确保该“ 错误报告 ”是提供给客户的信息。有关什么是自动重新认证的解释会附在“ 错误报告 ”之下。